
Henk-Jan, 

Tijdens de stuurgroep vergadering hebben we al een 1* reactie op de uitslag van de enquête 
gegeven. 
Hoewel we nog de uitslag nog niet met het gehele bestuur hebben besproken, dit vindt pas 
morgenochtend plaats, hebben we geen aanvulling op de eerder gegeven reactie. 
De uitslag stemt ons tevreden en laat ons zien waar er nog verbeterpunten liggen. Graag zien we na 
1 of 2 jaar een vervolg enquête om te monitoren wat we voor ogen hebben. 

KHN afdeling Steenbergen hecht veei waarde aan het respecteren van de uitkomst van de enquête 
die is ingevulde door de (horeca) ondernemers die daartoe de moeite hebben genomen. 
Wij zijn overigens we! van mening dat er geen discussie moet gaan plaatsvinden over de enquête en 
de uitslag hiervan. Gekunstelde constructies leiden tot onduidelijkheden en ergernissen bij zowel 
ondernemers als bezoekers. 

Ter afsluiting zien wij als bestuur een mooie taak voor ons om onze leden in het stadhaven gebied 
(nog) meer te stimuleren om optimaal gebruik te maken van de geboden ruimte met activiteiten en 
(meerdaagse) evenementen. 

Meî gastvrije groet, 

Mare Tonissen 
Voorzitter 
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